

與神相交的障礙

約翰壹書 2:12-17
引言: 你愛神嗎?

李克強牧師

本論:

- (一) 不要愛世界和世界上的事
- (A) 世界

(B) 來自世界的誘惑

(二) 我們都很軟弱

(三) 當如何行

結論: 願聖靈幫助我們誠心的愛與敬畏聖潔慈愛全能的神。願我們每日在信靠順服主耶穌基督的生活中、歡喜快樂的活出我們愛
的生命來彰顯神的恩典與榮耀。

分享與討論

1. 今天的信息在那方面幫助你與神相交?
2. 什麼喜愛與渴望會讓你落入肉體的情慾、你要如何防範?
3. 什麼喜愛與渴望會讓你落入眼目的情慾、你要如何防範?
4. 什麼喜愛與渴望會讓你落入今生的驕傲、你要如何防範?

The Keys of Fellowship with God

I John 2:12-17

Introduction: Do you love God?

Rev. Albert Li

Body:

- (I) Do not love the world or anything in the world
- (A) The World

(B) The Temptations from the World

(II) We all are vulnerable

(III) What should we do?

Conclusion: May the Holy Spirit help us to sincerely love and fear the holy, loving and almighty God. May we trust and obey the Lord Jesus Christ every day so that we can live out our lives of love joyfully to reveal God's grace and glory.

Sharing & Discussion

1. In what way does today's message help you fellowship with God?
2. What desires will make you fall into the lust of the flesh, and how can you prevent them?
3. What desires will make you fall into the lust of the eyes, and how can you prevent them?
4. What desires will make you fall into the pride of this life, and how can you prevent it?